

تعميم

رقم (29) No

Honorable Members of the ASE

Good Greetings,

By virtue of the provisions of Article (17/A/5) of Directives For Listing Securities on the ASE, and since the UBOUR LOGISTIC SERVICES (TRUK) company failed to accommodate its status and comply with listing conditions of the Second Market within the period granted, where the ratio of net shareholders' equity is still less than 50% of its paid in capital according to the audited annual financial statements for the year 2019.

Kindly note that UBOUR LOGISTIC SERVICES (TRUK) Company will be delisted from the ASE. The total shares of the company 555,000 shall be allowed for trading at the Over-The-Counter (OTC) Market, as of Monday 9/3/2020 with a floated price and according to the following information:

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين

تحية طيبة وبعد،

استناداً لأحكام المادة (5/1/17) من تعليمات إدراج الأوراق المالية في بورصة عمان، ونظراً لأن شركة العبور للشحن والنقل (TRUK) لم تقم بتصويب أوضاعها خلال المهلة الممنوحة لها وتحقيق شروط الإدراج في السوق الثاني، حيث لا تزال نسبة صافي حقوق الملكية إلى رأس المال تقل عن 50% وذلك وفقاً للبيانات المالية السنوية المدققة لعام 2019.

أرجو إعلامكم بأنه سيتم إلغاء إدراج أسهم شركة العبور للشحن والنقل في بورصة عمان، والسماح بتداول أسهم الشركة المذكورة والبالغة 555,000 سهم/دينار في سوق الأوراق المالية غير المدرجة، وذلك اعتباراً من صباح يوم الاثنين الموافق 2020/3/9 على أن يكون سعر سهم الشركة معوماً وحسب البيانات التالية:

الرمز الرقمي Code	الرمز الحرفي Symbol	الشركة The company name
131290	TRUK	العبور للشحن والنقل

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام..

مازن نجيب الوثائفي / المدير التنفيذي

Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Office